
 

ZAPISNIK 7. REDNE SEJE UO ŠOFF 2018–2020 

Kraj seje: Ljubljana (Rimljanka, Filozofska fakulteta UL) 

Datum seje: 23. april 2019 (15.30 – 17.50) 

Prisotni_e člani_ce UO ŠOFF: predsednica Zala Blazina, podpredsednica Sara Šifrar 

Krajnik, poslanka Sarah Tkalec, Anja Zidar, Jaka Šoster, Erazem Štancar, Nejc Kralj, Monika 

Marušič, Beti Uršič, Peter Černe, Domen Iljaš, Rebeka Kovačec, Timotej Klopčič, Pika 

Kristan (14) 

Ostali_e prisotni_e: Aïcha Boughazi, Nives Hüll, Neža Zdolšek (3) 

Odsotni_e člani_ce UO ŠOFF, ki so svojo odsotnost opravičili: Timotej Pavlin, Neža 

Lukančič, Blaž Šoba, Matevž Mandl, poslanka Sara Ugrin (5) 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 5. redne seje in 1. korespondenčne seje 

2. Finance  

3. Potrditev projektov   

4. Poročilo predsednice 

5. Poročilo poslank  

6. Poročilo ŠSFF 

7. Poročilo prodekana študenta  
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8. Razno 

  
Predsednica UO ŠOFF Zala Blazina je prisotne pozdravila in predstavila dnevni red. Nanj ni 
bilo pripomb, zato je sledilo glasovanje.  

SKLEP 1: UO ŠOFF se strinja z dnevnim redom 6. redne seje UO ŠOFF.  
ZA: 12       PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 1. Potrditev zapisnika 5. redne seje in 1. korespondenčne seje. 

     Zala Blazina je povedala, da sta bila zapisnika 5. redne seje in 1. korespondenčne seje 
poslana preko elektronske pošte skupaj s sklicem seje. Povprašala je prisotne o pripombah na 
zapisnika. Ker pripomb ni bilo, je sledilo glasovanje.      

SKLEP 2: UO ŠOFF potrjuje zapisnik 5. redne seje UO ŠOFF.   
ZA:  12    PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 3: UO ŠOFF potrjuje zapisnik 1. korespondenčne seje UO ŠOFF.   
ZA:  12    PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 2. Finance	
       
 Zala Blazina je povabila predsednika Finančne komisije UO ŠOFF Erazma Štancarja, 
da poroča o financah.  
 Erazem je poročal o sestanku Finančne komisije v tednu pred 7. redno sejo UO ŠOFF. 
Na seji je komisija ugotovila, da je financ dovolj za polno financiranje vseh prijavljenih 
projektov, člani komisije pa so se odločili, da zavrnejo enega izmed projektov (Ekskurzija na 
Veliko planino) zaradi le enega predračuna in nepopolne finančne konstrukcije. Za projekt 
Oddelka za psihologijo se je FK odločila, da zmanjša višino financiranja, ker projekt ne 
predvideva drugih sofinancerjev razen Zavoda Sv. Stanislava, z denarjem, ki bi ga prejeli 
preko ŠOFF-a, pa bi kupili prigrizke in pijačo. Finančna komisija se je odločila, da zmanjša 
sofinaniciranje z 200 € na 64 € glede na to, da gre za nepolnovredno hrano in da bo ta znesek 
najverjetneje zadostoval za prigrizke.  
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 V zadnjih mesecih je FK UO ŠOFF prejela nekaj prijav za piknike. Na seji FK je 
potekala debata o hrani, ki se je kupi za piknike, saj oddelki predvidevajo nakup velike 
količine mesa. Finančna komisija predlaga, da se mesa kupi manj in kupi več zelenjave in 
druge vrste hrane, ki je tudi bolj zdrava.  
 Erazem je opozoril na projekta Oddelka za romanistiko. Pri slednjem se je FK 
odločila, da kljub veliki vsoti denarja odobri projekt zaradi dobre vsebine in dolgoletne 
tradicije. Člani FK predlagajo, da se v prihodnje projekte, ki potrebujejo več denarja, 
predhodno najavi, da se v primeru pomanjkanja denarja že prej začne z varčevanjem.      
 FK se je sestala tudi na izredni seji zaradi projekta Gardaland s Šoffko. Člani FK so se 
odločili, da je smiselno, da se projektu nameni 200 €.  
 Po poročilu ni bilo pobude za razpravo, zato je sledilo glasovanje.  

SKLEP 4: UO ŠOFF je seznanjen s financami.   
ZA:  13    PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
    
- Pred glasovanjem za 4. sklep se je seji pridružila Rebeka Kovačec.  

K točki 3. Potrditev projektov. 

Sledilo je odpiranje projektov. Zala Blazina je predlagala, naj predstavnik oddelka pred 
glasovanjem in razpravo pove nekaj besed o projektu.   

Oddelek za anglistiko in amerikanistiko, Tisk oddelčne revije Englist  

 Anja Zidar je predstavila revijo Englist. Gre za revijo, ki se že nekaj let izdaja na 
oddelku, v letošnjem letu je zastavljena nekoliko drugače kot prej, urejeno je tudi, da bodo 
članki vpiasni v Cobiss. Povedala je, da so sprva zaprosili za več denarja, FK je znesek nato 
znižala. Opozorila je tudi, da se je vodja projekta obnašal, kot da je Anja kot predstavnica 
odgovorna, koliko sredstev bo projekt dobil.   
 Jaka Šoster je povedal, da je financiranje za tisk publikacij precej strogo urejeno s 
tabelo v Pravilniku FK UO ŠOFF, tako da se lahko predstavnik oziroma predstavnica brani s 
tem, če je kdo na oddelku težaven. Beti Uršič je dodala, da je FK odobrila najvišji možni 
znesek glede na tabelo v pravilniku. Zala je povedala, da je smiselno, da se projekt sprejme, 
ker gre za oddelčno revijo in ker se ta vpiše v Cobiss. 
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SKLEP 5: UO ŠOFF odpira projekt Tisk oddelčne revije Englist, dodeli mu sredstva v 
višini 110 €.   
ZA: 13      PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 	

Oddelek za pedagogiko in andragogiko, Publikacija Glas študentov 

 Zala je predstavila Glas študentov. Gre za zbornik, ki bo izdan ob simpoziju in ki 
nastaja v sodelovanju s Pedagoško fakulteto. Članke pišejo študentke in študenti obeh fakultet 
ob mentorstvu profesoric in profesorjev, prispevki pa se nanašajo na prilagoditve za osebe s 
posebnimi potrebami v učnem procesu. Kritje sredstev za projekt si delita ŠOFF in ŠOVZ 
Pedagoške fakultete. Publikacija bo tudi vpisana v Cobiss.   

SKLEP 6: UO ŠOFF odpira projekt Publikacija Glas študentov, dodeli mu sredstva v 
višini 102,21 €.   
ZA: 13      PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 	

Oddelek za romanske jezike in književnosti, Predstava francoske gledališke skupine  

 Aïcha Boughazi je predstavila projekt. Povedala je, da bo letos 5. leto predstav 
gledališke skupine, prejšnja leta se je predstava odvijala v Cankarjevem domu, po novem pa 
bo v Mini teatru. Znesek za prostor si delita polovično ŠOFF in ŠSFF, poleg teh dveh so 
sofinancerji še Veleposlaništvo Francije in Francoski inštitut v Sloveniji. Sodeluje se tudi z 
ALUO in Oddelkom za prevajalstvo. FK je pohvalila finančno konstrukcijo.  
 Zala je glede na visok znesek vprašala, kako je s projektom glede na tabele v 
pravilniku. Jaka in Erazem sta povedala, da je znesek glede na tabelo ustrezen, predložili so 
tudi dva predrčauna za najem prostora, znesek pa ne vsebuje le najema prosotra, ampak med 
drugim tudi oskrbo dvorane in čiščenje. Zala je povedala, da je projekt dobro zastavljen, le da 
gre za precej velik znesek. Erazem je dodal še, da se je FK pogovarjala o zmanjšanju 
financiranja glede na nenajavljen projekt, ampak glede na dobro prijavo in argumentacijo 
projekta ter petletno tradicijo so se odločili, da odobrijo originalni znesek.  
 Jaka je dodal še, da bi bilo dobro, če bi za tak projekt in druge večje projekte veljalo 
pravilo, da se naredi sestanek z UO ŠOFF pred prijavo projekta, da se znesek prej najavi, so 
člani UO ŠOFF seznanjeni z dogajanjem in da je jasno, da gre za zanesljiv projekt, ki bo 
dobro izveden, takemu projektu pa se seveda lahko nameni denar.  
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 Zala je povedala, da je v prihodnje pri medfakultetnih projektih dobro, če tudi ŠOVZ 
druge fakultete oziroma drug organ na fakulteti prispeva finance.   

- pred glasovanjem za 7. sklep se je seji pridružila Sarah Tkalec 

SKLEP 7: UO ŠOFF odpira projekt Predstava francoske gledališke skupine, dodeli mu 
sredstva v višini 439,30 €.   
ZA: 13      PROTI: 0     VZDRŽANI: 1 
Sklep je bil sprejet.  

Oddelek za germanistiko z nederlandistiko in skandinavistiko, Seminar švedskega jezika 

 Nives Hüll je predstavila projekt Seminar švedskega jezika. Povedala je, da bo potekal 
v maju, ŠSFF je že odobril finance (450 €), sofinancerja sta tudi Švedski inštitut in švedska 
ambasada v Zagrebu. Namenjen je študentom in bivšim študentom švedskega lektorata, ki se 
na seminar želijo prijaviti, omogoča pa poglobitev pridobljenega znanja.   
 Erazem je povedal, da ima ŠOFF dovolj denarja in ni problema s financami. Zala je 
povedala, da če je denarja dovolj, nima smisla, da ga ne bi porabili, vendar si ne želi, da bi se 
v nadaljevanju prijavljalo več takih projektov in bi se ŠOFF izkoriščalo samo za denar. 
Timotej Klopčič je omenil, da je v osmih letih to prvi večji projekt švedskega lektorata. Jaka 
je povedal, da se ne sme ŠOFF-a gledati kot danost, da nas ne bi akterji na fakulteti gledali 
samo kot sponzorje in pravi, da ne bi bila rešitev, da se projekte zavrača, ampak da se 
ozavešča o dejavnosti ŠOFF ter da se povabi organizatorje večjih projektov, da pridejo na 
sestanek.  
 Glede na tabele v Pravilniku FK UO ŠOFF so finance ustrezne, lahko bi se namenilo 
tudi več denarja. Zala je povzela, da naj se v nadaljevanju projekte, ki prosijo za več denarja, 
vpelje pravilo, da morajo organizatorji projekt osebno predstaviti FK ali na seji UO ŠOFF.  
 Ob razpravi omenjen še ponoven razmislek in konkretizacija kriterijev za financiranje 
projektov ter kako naj se člani UO ŠOFF pripravijo na seje. Omenjeno je, da so prijave 
projektov in finančne konstrukcije dostopne na Trello, tako da se lahko član na sejo pripravi s 
pregledom dokumentacije in se seznani s projekti. Pojavil se je tudi predlog, da bi se 
zapisnike sej FK UO ŠOFF prilagalo k sklicu seje ali na Trello.  

SKLEP 8: UO ŠOFF odpira projekt Seminar švedskega jezika, dodeli mu sredstva v 
višini 400 €.   
ZA: 12      PROTI: 1     VZDRŽANI: 1 
Sklep je bil zavrnjen.  
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Oddelek za arheologijo, Tisk oddelčne revije Profil  

 Zala je povedala, da predstavnika oddelka Timoteja Pavlina ni na seji. Povedala je, da 
gre za tisk oddelčne revije, dodala pa je, da je FK odobrila finance v skladu z določilom za 
tisk publikacij.  

SKLEP 9: UO ŠOFF odpira projekt Tisk oddelčne revije Profil, dodeli mu sredstva v 
višini 92,43 €.   
ZA: 14      PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil sprejet. 	

Oddelek za umetnostno zgodovino, Filmska Kunsthisterija 

 Zala je povedala, da je predstavnica oddelka Neža Lukančič odsotna in povabila enega 
izmed članov Finančne komisije, da opiše dogodek. Finančno projekt zajema najem dvorane 
Slovenske Kinoteke. Zala je komentirala, da ni najbolj primerno, da je ŠOFF edini financer 
pri nekoliko obsežnejšem projektu, da bi lahko bil znesek deljen s ŠSFF. Timotej Klopčič je 
povedal, da projekt pri ŠSFF ni bil zavrnjen, da je možno, da organizatorji projekta niso 
prijavili ali pa so zamudili rok razpisa.  

SKLEP 10: UO ŠOFF odpira projekt Filmska Kunsthisterija, dodeli mu sredstva v višini 
244 €.   
ZA: 11      PROTI: 0     VZDRŽANI: 3 
Sklep je bil zavrnjen. 	

Oddelek za filozofijo, Filozoski predizpitni piknik  

 Projekt je predstavil Nejc Kralj. Gre za tradicionalni piknik oddelka, ki poteka v maju. 
Na pikniku se družijo študenti in profesorji, med njimi poteka tudi košarkarska tekma.  

SKLEP 11: UO ŠOFF odpira projekt Filozofski predizpitni piknik, dodeli mu sredstva v 
višini 100 €.   
ZA: 12      PROTI: 0    VZDRŽANI: 2 
Sklep je bil zavrnjen.	
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Oddelek za etnologijo in kulturno antropologijo, Ekskurzija na Veliko planino  

 Zala je povedala, da je Finančna komisija projekt zavrnila zaradi že prej navedenih 
razlogov pod točko 2. Vseeno je na glasovanje dala naslednji sklep.   

SKLEP 12: UO ŠOFF odpira projekt Ekskurzija na Veliko planino, dodeli mu sredstva v 
višini 162,80 €.   
ZA: 6      PROTI:  4   VZDRŽANI: 4 
Sklep je bil zavrnjen. 	

Oddelek za klasično filologijo, Razstava o zgodovini oddelka  

 Projekt je predstavil Domen Iljaš. Povedal je, da bodo dodeljena sredstva porabljena 
za tisk plakatov za razstavo ter nekaj hrane. Otvoritev razstave bo potekala 7. maja, najavo 
projekta je tudi že poslal Sarah Tkalec za promocijo ob zdravem zajtrku. Oddelek za klasično 
filologijo je eden izmed ustanovnih oddelkov Filozofske fakultete, razstava pa poteka ob 100-
letnici univerze in fakultete.  
 Sarah je vprašala, zakaj se tiska plakatov ne opravi preko STIKS, kjer je lahko tiskanje 
brezplačno. Domen in Timotej sta razložila, da bodo plakati posebne kvalitete in dimenzije, 
da se bo plakate po razstavi v avli shranilo in uporabljalo še naprej, verjetno za stalno 
razstavo na oddelku.  

SKLEP 13: UO ŠOFF odpira projekt Razstava o zgodovini oddelka, dodeli mu sredstva 
v višini 118,58 €.   
ZA: 14      PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.	

Oddelek za azijske študije, Delavnica Kitajska Filozofija 

 Erazem Štancar je predstavil projekt. Gre za tridnevno delavnico, ki bo izvedena v 
Izoli in se jo bo udeležilo približno 25 ljudi z oddelka. Delavnica poteka že 4. leto zapored, 
omogoča študentom prve in druge stopnje pridobitev poglobljenega znanja študijskih 
predmetov. S sofinanciranjem se bo delno financiralo prenočišče, udeleženci pa bodo sami 
morali prispevati večino denarja za udeležbo. 

SKLEP 14: UO ŠOFF odpira projekt Delavnica Kitajska Filozofija, dodeli mu sredstva 
v višini 300 €.   
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ZA: 13      PROTI: 0    VZDRŽANI: 1 
Sklep je bil sprejet.  

- Seja je bila zaradi menjave prostora prekinjena ob 16.51. Nadaljevanje seje je potekalo v 
študentski pisarni s pričetkom ob 16.55. V tem času je Peter Černe zapustil sejo.  

Oddelek za azijske študije, Škisova tržnica 

 Projekt je predstavil Erazem. Organizatorji projekta bodo na Škisovi tržnici na različne 
načine predstavljali azijsko kulturo. Finance prejmejo poleg ŠOFF-a tudi preko Škisa in  
društev na oddelku, denar pa bo namenjen nakupu hrane ter promocijskega in drugega 
materiala.  
 Anja Zidar je vprašala, zakaj se je oddelek odločil za sodelovanje s Škisom kljub 
incidentom z izginjenim denarjem. Erazem je povedal, da so se za sodelovanje odločili še 
preden je incident prišel v medije in se jim sodelovanje ne zdi sporno zaradi poslanstva 
predstavljanja japonske in korejske kulture.  
 Nejc Kralj je vprašal, zakaj ima oddelek dva projekta v mesecu. Erazem je razložil, da 
je imel oddelek v zadnjih štirih mesecih le en projekt, glede na pravilo enega projekta na 
mesec pa ima lahko oddelek, ki v prejšnjem mesecu ni prijavil projekta, v naslednjem 
izjemoma dva.  

SKLEP 15: UO ŠOFF odpira projekt Škisova tržnica, dodeli mu sredstva v višini 58,57 
€.   
ZA: 13      PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil sprejet. 	

Oddelek za psihologijo, Konferenca o samomoru 

 Rebeka Kovačec je predstavila projekt Konferenca o samomoru, ki zajema ogled filma 
na omenjeno tematiko in njegov strokovni komentar, v okviru tega pa bodo potekale še 
okrogle mize in predavanja. Prvotno so zaprosili za 212 € za prigrizke ipd., vendar je FK 
znižala finance na 64 €, torej 30 % zneska na predračunu za neopredeljene dejavnosti v skladu 
s tabelo v pravilniku. Rebeka je povedala, da se bo projekt še vseeno lahko izvedel.  

SKLEP 16: UO ŠOFF odpira projekt Konferenca o samomoru, dodeli mu sredstva v 
višini 64 €.   
ZA: 13      PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 	

Oddelek za slovenistiko, Tisk revije Besedoholik 

 Blaž Šoba je odsoten, zato so projekt predstavili drugi. Za projektu so zaprosili za 
148,35 €, ki bo namenjen za tisk revije.  

SKLEP 17: UO ŠOFF odpira projekt Tisk revije Besedoholik, dodeli mu sredstva v 
višini 148,35 €.   
ZA: 13      PROTI: 0    VZDRŽANI: 0  
Sklep je bil soglasno sprejet. 	

Oddelek za prevajalstvo, Ekskurzija v Budimpešto 

 Neža Zdolšek je predstavila projekt. Povedala je, da tutorke na oddelku organizirajo 
ekskurzijo v Budimpešto, ki bo ptoekala od 3. do 5. maja. Preko ŠOFF-a so zaprosili za 280 
€, oddelek prispeva 300 €, ŠSFF 275 €, sami študenti pa doplačajo 45 € za udeležbo.  

SKLEP 18: UO ŠOFF odpira projekt Ekskurzija v Budimpešto, dodeli mu sredstva v 
višini 280 €.   
ZA: 13     PROTI:  0   VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 	

K točki 4. Poročilo predsednice 

 Poročala je predsednica Zala Blazina, povedala je, da se od prejšnjih sej ni zgodilo nič 
posebnega. Povedala je le, da je še vedno odprt projekt Šoffka gre v gledališče, do konca 
aprila je treba dvigniti karte v višini 300 € zaradi bližajočega se konca sezone. Po dvigu kart 
se bo na ŠOFF FB strani in na Instagramu izvajala promocija oz. nagradna igra, da se bo karte 
razdelilo.  

SKLEP 19: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom predsednice UO ŠOFF.   
ZA: 12     PROTI:  0   VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

- Pred glasovanjem za 19. sklep je sejo zapustila Anja Zidar.  
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- Po glasovanju za 19. sklep je sejo zapustil Erazem Štancar.   

K točki 5. Poročilo poslank  

 Sarah Tkalec je povedala, da od prejšnje seje UO ŠOFF ni bilo nobene seje ŠZ ŠOU v 
Ljubljani.  
 Pod to točko je namesto poročila potekala debata glede projekta Gardaland s Šoffko in 
Študentskega zdravega zajtrka, ki se izvaja vzporedno z Gardalandom. Izpostavljeno to, da se 
je sklep o strinjanju z Gardalandom prehitro sprejelo. Izmenjevanje mnenj o tem, da sta bili 
tako poslanki kot UO ŠOFF pozno obveščeni glede projekta s strani resorja, določeni pogoji 
glede izvedbe zajtrka niso jasni, skratka ni jasno, ali se bosta Gardaland in zajtrk izvedla ali 
ne.  
 Sarah Tkalec je predlagala, da se povabi vodjo Resorja za obštudijske dejavnosti na 
sejo ter podrobneje predstavi projekt in odgovarja na vprašanja.   

SKLEP 20: UO ŠOFF  je seznajen s poročilom poslank.  
ZA: 11      PROTI:  0   VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

K točki 6. Poročilo ŠSFF  

 Pod to točko je poročal predsednik ŠSFF Timotej Klopčič. Povedal je nekaj o 
dogajanju na Senatu FF, izpostavil konflikt med Oddelkom za prevajalstvo in Oddelkom za 
anglistiko in amerikanistiko zaradi bivših študentk prevajalstva, ki so že učile na oddelku in bi 
poučevale še naprej, vendar zaradi formalnih razlogov ne morejo.  
 Timotej je še seznanil člane UO ŠOFF s predlogom enega izmed svetnikov ŠSFF, 
pobudo za spremembo znakov na vhodnih vratih WC-jev z namenom odprave diskriminacije 
proti trans osebam. Povedal je, da gre za kompleksno situacijo in če bi ŠSFF ta predlog podal 
naprej, bi potrebovali podporo vodstva fakultete ter drugih akterjev in aktivnih posameznikov 
na fakulteti. Apelira na predstavnike v UO ŠOFF, da se do naslednje seje opredelijo in izrazijo 
morebitno podporo.   

SKLEP 21: UO ŠOFF  je seznanjen s poročilom predsednika ŠSFF. 
ZA: 11      PROTI:  0   VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K točki 7. Poročilo prodekana študenta  

 Zala Blazina je povedala, da bo ta točka zaradi odsotnosti prodekana študenta Luka 
Kropivnika prestavljena na naslednjo sejo.   

K točki 8. Razno  

Pod to točko ni bilo pobude za razpravo.  

Seja se je zaključila ob 17.50.  

Zapisnik napisala: 
Pika Kristan, tajnica 

Zapisnik potrjuje: 
Zala Blazina, predsednica Upravnega odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete
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